
 

SPØRGSMÅL NR.  S 1325 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til:  

Dato: 12. august 2016 

Stillet af: Jens Joel (S)  

Er det efter ministerens opfattelse en god ide at hæve niveauet for EUDP-

støtte i 2017 i forhold til 2016?  

(Spm. nr. S 1325). 

Begrundelse 

Der henvises til følgende citat fra Folketingets spørgetime den 8. januar 

2016: »Bevillingen til EUDP var i 2015 på 375,3 mio. kr. Basisbevillingen til 

EUDP er i henholdsvis 2017, 2018 og 2019 på 52,7 mio. kr. pr. år, men efter 

vanlig praksis vil midlerne til EUDP blive fastsat i de årlige forhandlinger om 

forskningsreserven. Der er endnu ikke taget stilling til indfasningen, men det 

er min forventning, at vi over de kommende år vil øge midlerne i et fornuftigt 

tempo, så vi når målet i 2020. Realiseringen af »Mission Innovation« 

afhænger altså af, om andre partier deler regeringens ambitioner om flere 

penge til energiforskning.« 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 12. august 2016 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Jens.Joel@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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